
Soutěžní rok 2016 

Závěrečné shrnutí po soutěžní sezoně v tomto roce by se dalo charakterizovat dvěma slovy 

„nepovedené“ a „smolné.“ Veteráni se po domluvě rozhodli, že se tento rok už hlavně z časových 

důvodů dohromady nedají a nebudou tak celý rok jezdit ligu. Družstvo mužů se i přes opětovný 

nedostatek lidí účastnit chtělo, a tak nezbývalo nic jiného než se pokusit najít někoho nového, 

mladého. Z řad obyvatel naší vesnice bylo osloveno několik mladých kluků, ve věkovém rozpětí 14-20 

let (celkem asi 5 lidí). Zájem o tento náročný koníček a posléze i vstup do sboru, projevil pouze Michal 

Břeň, který dříve působil i v mládežnických soutěžích požárního sportu v sousední obci. Zpět 

k soutěžení se po zranění z loňského roku vrátil Z. Krumpl ml. Chyběl však ještě jeden člověk, aby byla 

sestava kompletní. Nakonec se nám nabídl M. Pospíšil z Pusté Rybné, že by s námi celý rok soutěže 

Okresní ligy Svitavska objížděl, atak jsme neváhali a zapojili ho do týmu. 

 První ze soutěží OLS je tradičně Široký Důl, který byl tentokrát posunut ještě o týden dřív, než 

obvykle. Soutěž tak byla na čarodějnice 30. dubna. Zde s novou sestavou jsme měli velký problém na 

sání a znamenalo to až konečné 23. místo. 

 Po této soutěži následovalo okrskové kolo v požárním sportu, tentokrát v Oldřiši. Zde to po 

štafetě a jednotlivcích vypadalo podobně jako v letech minulých a měli jsme nakročeno opět na 

bednu. Na útocích, kde byly k dispozici dva pokusy, jsme však pohořeli při obou rozbězích a tím jsme 

před sebe pustili rovnou dva soupeře. Obsadili jsme tedy až 5. místo a jedná se bohužel o nejhorší 

umístění za minimálně pět let. 

 Druhý víkend v červnu pokračovala Okresní liga Svitavska u nás v Telecím. Přijel k nám 

rekordní počet družstev, konkrétně 30 mužů, 17 žen a 5 veteránů. Celkově tedy 52 družstev. 

Organizačně šlo vše bez problému, bohužel ke konci závodu, který byl až v 5 večer, už došlo prakticky 

veškeré občerstvení. Zde se družstvo mužů umístilo na 14. místě a lepší výsledek v sezoně už 

nepředvedlo. 

 Následující týden v Lubné se družstvo umístilo na 17. místě. V Hartmanicích to bylo opět 14. 

místo s časem 20:76. 

 Po těchto závodech přišla série tří soutěží, na kterých družstvo nebylo schopné bodovat. 

Jednalo se o neplatný pokus z dalekých Velkých Opatovic, 21. místo z noční Oldřiše a 29. místo 

z Kamence. 

 V Desné se podařilo opět alespoň minimálně bodovat na 17. místě. Ovšem nic pohledného to 

nebylo. V Nedvězím to bylo již o poznání lepší a s časem 20:57 družstvo obsadilo 15. místo. V Perálci 

se pomyslná houpačka výkonů začala opět vracet a znamenalo to 19. místo. Na poslední soutěži 

v Květné, která tak nahradila Sádek, se družstvu nedařilo a skončilo bez bodů na 23. místě. 

 

 Celá sezona byla spíše nepovedená. Jediné pozitivum, které je možno zmínit je to, že se 

družstvo zúčastnilo tak jako v letech minulých všech soutěží Okresní ligy Svitavska. Dále je nutno říci, 

že se liga velice posunula dopředu a zkvalitnila se tak úroveň celé soutěže. Ti nejlepší zde běhají časy i 

pod 17 vteřin. Sezona byla také rekordní v počtu družstev, které se všech soutěží zúčastňovaly. 

V celkovém bodování OLS jsme skončili na 22. místě z 60 bodovaných družstev. 

 V listopadu pak soutěžní družstvo uspořádalo rozlučku se sezonou, na kterou byli pozváni i 

členové sboru, kteří se podíleli na organizaci a uspořádání pohárové soutěže u nás v Telecím. Tímto 

ještě jednou všem děkujeme a věříme v náklonost i v letech budoucích. 


